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Jozef Rozman je prosil za dopolnitev odgovora na svoje vprasanje, podano na prejsnji 
seji. Namrec ni predlagal dodatno osvetlitev prehoda za pesce na Bleiweisovi ulici, 
ampak dodatno svetlobno oznako znaka, ki oznacuje prehod za pesce. 

ODGOVOR: 
Vaso pobudo smo posredovali Direkciji RS za infrastrukturo. MO Kranj je DRSI zaprosila 
za soglasje za dodatno osvetlitev prometnega znaka na obcinske stroske. 

Sasa Kristan je glede novega odloka 0 urejanju prometa v starem Kranju opozorila, da 
imajo tezave z dostavo gostinci, lekarnar. Trgovine v mestu se zapirajo. Vprasala je, kaj 
so 5 tem novim urejanjem prometa v starem Kranju dosegli? 

ODGOVOR: 
Zupan, Bostjan Trilar, je na sami seji povedal, da 70 % podjetnikov v mestu dela vecji 
promet, kot ga je delalo leta 2014. Preprican je, da je odlok dober, ker zadovoljuje vecino 
interesov, imamo pa neke specifike. Do sedaj sta se izkazali dYe kljucni specifiki. Eno je 
lekarna, kjer je bil argument, da so medikamenti obcutljivi tako na temperaturo kot na 
slabo vreme. G. Arculj je bil pri njem, poiskala sta predlog resitve, zato bo lekarna ostala 
v mestu. Podan je bil tudi predlog nadgraditve lekarniske dejavnosti z ambulanto, v 
kolikor se bo OZG strinjalo 5 takim predlogom. Vsi mejni primeri se resujejo. Najprej je 
potrebno reMi sistem, tisto kar zadeva vecino interesnih skupin (stanovalci, obiskovalci, 
podjetniki in gostinci). Drug robni primer so dejavnosti, ki delujejo z Ijudmi, ki imajo 
omejene gibalne zmoznosti. Take primere resujemo individualno. Konkretno se ukvarjajo 
z dvema primeroma in za oba primera se isceta resitve. Sistem deluje, v centru mesta je 
za dYe tretjini manj avtomobilov in 5 tem je postalo bolj prijazno. Uredil se bo tudi nov 
prometni rezim za kolesarje. 



Jozef Rozman je predlagal, da se pred mostom preko Kokre postavi oznacevalna tabla 
»Reka Kokra«. 

ODGOVOR: 
Zahvaljujemo se za pobudo in bomo na Poiltni ulici postavili znak ill. 3209 za vodotok po 
pravilniku 0 prometni signalizaciji. 

Jozef Rozman je povedal, da je v dezju nadstreilek avtobusne postaje Plan ina otok 
poplavljen. Prosil je, da se zadeva uredi. 

ODGOVOR: 
Zahvaljujemo se yam za obvestilo. Opravljen bo terenski ogled in v okviru vzdrzevanja 
se bo tezava odpravila. 

Miha Juvan 
vodja Urada za gospodarstvo in GJS 
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